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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 14. augusta 2019 o 16,30 h v malej 

zasadačke Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč 

Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

Overovatelia: Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár 

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly účtovných dokladov Obce Vavrišovo 

6. VZN 2/2019 – o čistote a ochrane verejnej zelene na území obce Vavrišove 

7. VZN 3/2019 – o určení názvov ulíc, označovaní ulíc a stavieb na území obce Vavrišovo 

8. VZN 4/2019 – o určení výšky príspevku na činnosť materskej školy a príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Vavrišovo 

9. Komunitný plán sociálnych služieb 

10. Rozpočtové opatrenia 6, 7, 10, 11, 12/2019 – na vedomie 

11. Rozpočtové opatrenie – 13/2019 – na schválenie  

12. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku KN E č. 1157/2 v k. ú. Vavrišovo 

13. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

-  informácia o nadobudnutí pozemkov do vlastníctva obce v lokalite Za Mlynom 

-  SNP 

 

V úvode prítomných privítala pani starostka.  

Starostka obce skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 434/2019 

s programom uvedeným v pozvánke. Zo zasadnutia sa ospravedlnili poslanci Ing. Eva Trnková 

a Marek Lesák z dôvodu čerpania dovolenky. Obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné.  

 

K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč 

 

Uznesenie č. 67/2019 – zloženie návrhovej komisie 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela  Pelcerová  
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Uznesenie č. 68/2019 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu. Starostka prečítala program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Program bol schválený jednomyseľne: 
Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly účtovných dokladov Obce Vavrišovo 

6. VZN 2/2019 – o čistote a ochrane verejnej zelene na území obce Vavrišove 

7. VZN 3/2019 – o určení názvov ulíc, označovaní ulíc a stavieb na území obce Vavrišovo 

8. VZN 4/2019 – o určení výšky príspevku na činnosť materskej školy a príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Vavrišovo 

9. Komunitný plán sociálnych služieb 

10. Rozpočtové opatrenia 6, 7, 10, 11, 12/2019 – na vedomie 

11. Rozpočtové opatrenie – 13/2019 – na schválenie  

12. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku KN E č. 1157/2 v k. ú. Vavrišovo 

13. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

-  informácia o nadobudnutí pozemkov do vlastníctva obce v lokalite Za Mlynom 

-  SNP 

 

Uznesenie č. 69/2019 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov so splnením uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 

24.6.2019 č. 58 - 66.  

 

Uznesenie č. 70/2019 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5 (Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej kontroly účtovných dokladov Obce 

Vavrišovo) 

Poslancom bola Správa hlavnej kontrolórky k dispozícii pred konaním zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Hlavná kontrolórka v stručnosti oboznámila poslancov so svojou správou. 

Vyjadrila spokojnosť so stavom  účtovných dokladov obce.  
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P. starostka pripomenula poslancom, že zmluvy a objednávky obce si dokážu odkontrolovať aj 

na stránke obce, ale pokladničné doklady nie sú zverejňované a v tomto má práve prínos 

kontrola a správa z kontroly hlavnej kontrolórky. 

 

Uznesenie č. 71/2019 – správa hlavnej kontrolórky 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6 (VZN 2/2019 o čistote a ochrane verejnej zelene na území obce Vavrišovo) 

K tomuto Všeobecne záväznému nariadeniu bolo pracovné stretnutie. Pripomienky 

k zverejnenému VZN neboli. Poslanci obecného zastupiteľstva prijali VZN jednomyseľne. 

 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7  (VZN 3/2019 – o určení názvov ulíc, označovaní ulíc a stavieb na území obce 

Vavrišovo) 

K Všeobecne záväznému nariadeniu mali poslanci pracovné stretnutie. K návrhu nariadenia, 

ktorý bol vyvesený na webovom sídle obce a úradných tabuliach prišla iba jedna pripomienka. 

V pripomienke sa uvádza skutočnosť, že cesta, ktorá je v nariadení uvádzaná ako „Hlavná“ je 

v iných zdrojoch označovaná ako Cesta Slobody. Navrhuje tento názov zachovať a Hlavnou 

ulicou nazvať cestu, ktorá vedie cez dedinu.  

Vyjadrila sa p. starostka - Cesta slobody nie je názov, ktorý by sme mali použiť. Pán Janotka má 

pravdu, Cesta Slobody vedie cez celé Vysoké Tatry. Podľa vyhlášky 31/2003 Z. z. súčasťou 

názvu ulice je slovo ulica alebo označenie druhu iného verejného priestranstva.  

Reagoval aj p. Šuchtár, ktorý sa doma pýtal starších rodinných príslušníkov, a oni mu potvrdili, 

že v minulosti bol používaný aj názov Cesta Slobody.  

p. Trepáč – našiel informáciu o Ceste Slobody, ktorá vedie z Podbanského, Tatranská Lomnica, 

Štrba – táto magistrála.  

p. Janotkovi chýba aj označenie cesty v smere od cintorína po múzeum. Reagovala p. starostka - 

tam nie je plánovaný názov, nakoľko podľa Vyhlášky nespĺňa podmienky pomenovania. 

V prípade splnenia podmienok, sa cesta pomenuje a do Všeobecne záväzného nariadenia doplní 

formou dodatku. 

Poslanci obecného zastupiteľstva prijali VZN jednomyseľne. 

 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 8  (VZN 4/2019 – o určení výšky príspevku na činnosť materskej školy a príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Vavrišovo) 

Pripomienky zo strany poslancov k Všeobecne záväznému nariadeniu neboli. Reagovala p. 

kontrolórka, ktorá požiadala o doplnenie informácie, že za stravníkov (predškolákov), na ktorých 

obec dostane dotáciu na podporu stravovacích návykov budú rodičia doplácať iba rozdiel medzi 

určenou cenou a dotáciou. Na základe pripomienky sa do Všeobecne záväzného nariadenia v čl. 

3. ods. 1 bod a) doplní „s výnimkou stravníkov v predškolskom vedu, za ktorých zákonný 

zástupca zaplatí rozdiel medzi poskytnutou dotáciou na stravovacie návyky a účinnou výškou 

príspevku“. 

Poslanci obecného zastupiteľstva prijali VZN jednomyseľne. 

 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9 (Komunitný plán sociálnych služieb) 

Prijíma sa z dôvodu, aby obec mala vypracovaný dokument s usmernením pre prípady 

vyžadujúce si riešenie sociálnych situácií občanov obce Vavrišovo. Vypracovávali ho 

pracovníčky Miestnej akčnej skupiny v Liptovskom Hrádku. Pripomienky od poslancov neboli, 

Komunitný plán sociálnych služieb Obce Vavrišovo pre obdobie rokov 2019 – 2022 bol 

schválený. 

 

Uznesenie č. 72/2019 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10 (Rozpočtové opatrenia 6,7,10,11,12, 14/2019) 

O rozpočtových opatreniach v stručnosti poslancov oboznámila p. Pelcerová. Pripomienky zo 

strany poslancov neboli.  

Rozpočtové opatrenia: 

 č. 6/2019  ktorým sa povoľuje prekročenie  príjmov a prekročenie výdavkov o celkovú sumu 

605,- Eur, 

 č. 7/2019  ktorým sa povoľuje presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 1 000,-  Eur,  

 č. 10/2019 ktorým sa povoľuje prekročenie  príjmov a prekročenie výdavkov o celkovú sumu 3 

226,- Eur,  

 č. 11/2019  ktorým sa povoľuje prekročenie  príjmov a prekročenie výdavkov o celkovú sumu 

650,- Eur,  

 č. 12/2019  ktorým  sa  povoľuje presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 490,- Eur, 

 č. 14/2019  ktorým sa povoľuje prekročenie príjmov a prekročenie  výdavkov o celkovú sumu 1 

650,-  Eur, 

vzali poslanci obecného zastupiteľstva na vedomie. 
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Uznesenie č. 73/2019 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 11 (Rozpočtové opatrenie 13/2019) 

Schválenie rozpočtového opatrenia č. 13/2019 bolo v kompetencii obecného zastupiteľstva. 

Najskôr sa diskutovalo nad jednotlivými účelmi použitia prostriedkov z rezervného fondu obce. 

Použitie finančných prostriedkov bolo na dodatok k Územnému plánu obce, na spoluúčasť 

projektu „Stavebné úpravy hasičskej zbrojnice“ a na výstavbu workoutového ihriska. 

P. Šuchtár – nesúhlasí s použitím na ihrisko. Obec má iné problémové oblasti, kam potrebuje 

investovať. Občania ak chcú cvičiť, môžu navštíviť posilňovne. 

p. Flajs – v dedine je väčší počet detí vo veku tínedžerov, pre ktorých je potrebné zabezpečiť 

možnosti na užitočné trávenie voľného času. 

p. Šuchtár sa opýtal, či obec má možnosť uchádzať sa o nejaké finančné prostriedky? 

Odpovedala mu p. starostka – áno, obec sa môže uchádzať o finančné prostriedky na základe 

vyhlásených výziev a podmienok v nich určených. Aktuálne sa zapájame do výzvy na opravu 

chodníkov a ciest – v našej obci sú to aktuálne mostíky cez potok. 

p. Ferianc – súhlasí s použitím prostriedkov rezervného fondu tak ako je navrhnuté. 

p. Švec – navrhoval na workoutové ihrisko 3 000,- eur, je naplánovaných 5 000,- eur a to 

z dôvodu, že je potrebná kompletná realizácia workoutového ihriska. 

p. Trepáč – je potrebné aj ihrisko pre mladých ľudí, ale dôležitejšie je aj napr. mostíky. Navrhuje 

zahrnúť ihrisko do budúceho rozpočtu. 

p. starostka upozornila poslancov – oprava mostíkov sa nebude realizovať v tomto roku. V tomto 

roku sa bude podávať iba žiadosť a s realizáciou sa počíta až v budúcom roku – a v tom čase 

bude potrebné riešiť finančné prostriedky.  

p. Flajs – v minulosti sa už na tému ihriska poslanci rozprávali a teraz,  keď je reálna možnosť sa 

do výstavby ihriska pustiť, tak sa hľadá iné využitie finančných prostriedkov.  

p. starostka oslovila poslancov aby vyjadrili názor s použitím finančných prostriedkov 

rezervného fondu na nákup workoutového ihriska.  

Poslanci sa vyjadrili hlasovaním:  

Za: 4 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, , Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 1 -  Mgr. Jozef Šuchtár 

Následne poslanci prijali uznesenie o použití prostriedkov rezervného fondu: 

 5 000,-  Eur na nákup a realizáciu workoutového ihriska  

 8 100,-  Eur na vyhotovenie dodatku č. 2 k ÚPN O 

 2 000,- Eur na spoluúčasť pri projekte „Stavebné úpravy hasičskej zbrojnice“ 

 

Uznesenie č. 74/2019 – použitie rezervného fondu 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 4 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, , Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 
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Následne boli poslanci oboznámení o jednotlivých položkách v rozpočtovom opatrení a schválili 
rozpočtové opatrenie č. 13/2019 ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie 

a viazanie výdavkov, prekročenie a viazanie finančných operácií o celkovú sumu 18 092,- eur. 

 

Uznesenie č. 75/2019 – RO 13/2019 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 12 (Žiadosť o odpredaj obecného pozemku KN E č. 1157/2 v k. ú. Vavrišovo) 

Žiadosť o odpredaj pozemku zaslal p. Slaný. Na pozemok plánuje umiestniť jednu obytnú 

jednotku a menšiu skladovú budovu. V prílohe poslal aj fotografiu plánovaných budov.  

p. Flajs má vedomosť, že o túto lokalitu mala záujem aj Slovenská biblická spoločnosť. 

p. starostka – Slovenskú biblickú spoločnosť už informovala, v prípade záujmu nás budú 

kontaktovať. Upozornila, že obci vyplýva povinnosť postupovať podľa zákona o majetku obcí 

a to zverejnením zámeru na predaj majetku vo vlastníctve obce a stanovením podmienok 

verejnej obchodnej súťaže. Poslanci súhlasili s prípravou podmienok verejnej obchodnej súťaže. 

 

Uznesenie č. 76/2019 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor 

Trepáč, Ing. Marek Ferianc  

Za: 5 - Jozef Flajs,  Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 13 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver) 

p. starostka informovala poslancov:  

– Cintorín – bolo pripomienkované jeho pokosenie, na druhý deň po zasadnutí zastupiteľstva 

nastúpil objednaný pracovník 

– P. Sochor – bol oslovený a stromy boli opílené,  

– P. Dzuriak – bol oslovený, stromy zasahovali do telesa cesty, sľúbil nápravu 

– Ohľadom rampy pred obecným úradom – projektant sa vyjadril, že by bolo potrebné spevniť 

rampu zospodu  

– o aktuálnom stave odkupovania pozemkov v lokalite Za Mlynom 

– Poďakovala poslancom za pomoc na akcii Bitka pri Vavrišove a Chodníčky k domovu ako 

aj na upratovaní po akcii 

– 28. augusta bude v obci pietny akt kladenia vencov. V čase od 18:00 hod., vence urobí p. 

Šušlík. Požiadala poslancov o účasť na pietnom akte. 

– P. Blišťan – bol sa pozrieť v KD na okná a dvere z budovy s. č. 280. Navrhol, že by dvere 

a okná zobral do bazáru v obci Podtureň. OZ v roku 2016  schválilo uznesenie o cenách za 

okná a dvere. Požiadala poslancov o zrušenie tohto uznesenia.  

Poslanci prijali uznesenie č. 77/2019 ktorým a) ruší uznesenie č. 49 /2016 zo dňa 16.6.2016 

b) schvaľuje predajnú cenu za materiál vo výške 25-50% z obstarávacej ceny. Jednomyseľne 

– V rozpočte na tento rok bola narozpočtovaná suma na opravu chatiek v autocampingu. 

Aktuálne bola vykonaná revízia bleskozvodov a elektrických zariadení. Bleskozvody 

vyžadujú opravu. Je na rozhodnutí poslancov, či uprednostnia opravu chatiek – náter striech, 

alebo bezpečnosť - opravu bleskozvodov.  
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P. Švec – opravy chatky, p Trepáč – bleskozvod, p. Šuchtár – bleskozvod, p. Flajs - 

bleskozvod, p. Ferianc – bleskozvod (odporúča zvýšiť nájom, alebo zaviazať nájomcu na 

údržbu chatiek). Rozdiel medzi naplánovanými finančnými prostriedkami na chatky 

a vynaloženými nákladmi na bleskozvody sa použije na nátery chatiek ak bude suma 

finančných prostriedkov dostačujúca. 

– Poukázala na skutočnosť, že obec má zlé výsledky v separácii odpadu – p. starostka preto 

denne chodí na kontrolu separovania 

 

p. Šuchtár  

- Upozornil na problém s komunálnym odpadom od chalupárov. Viacero chalupárov nemá 

odpadovú nádobu. Vyjadril znepokojenie, kde v tých prípadoch končí komunálny odpad. 

Odpovedala p. starostka –  plánujú sa zmeny. Niektoré zmeny už boli vykonané v tomto 

roku, pre podnikateľov je zavedený  množstevný  zber. Veľa chalupárov žiada o úľavu 

poplatku a je potrebné odsledovať, koľko komunálneho odpadu tvoria. 

 

p. Švec 

- upozornil na list p. Ďuricu, uviedol že p. Ďurica môže mať pravdu, čo sa týka nesúladu 

nášho VZN o daniach s § 82 ods. 2 zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, nakoľko obec 

umožňuje znížiť poplatok za odpad iba študentom a nie ostatným poplatníkom, ktorí obci 

preukážu splnenie podmienok na zníženie poplatku a predložia podklady, že viac ako 90 

dní v zdaňovacom období sa nezdržiavajú na území obce. Upozornil, že v prípade ak by 

túto skutočnosť preskúmaval prokurátor, mohol by prijať protest prokurátora. 

 

p. starostka - úľavy z poplatku na základe žiadosti má obec zakotvené v uznesení obecného 

zastupiteľstva. P. Ďurica si ani raz nepodal žiadosť o zníženie poplatku ako ostatní 

poplatníci aj napriek písomnému usmerneniu zo strany zamestnankyne obecného úradu. P. 

Ďurica po vyjadrení finančnej správy každý rok doplatí poplatok. Navrhla poslať naše VZN 

prokuratúre na vyjadrenie. 

 

p. kontrolórka  

- zamestnankyňa obce posiela odvolanie p. Ďuricu každý rok na Finančnú správu. Finančná 

správa zatiaľ vždy rozhodla v prospech obce. Podľa vyjadrenia prokurátorov v posledných 

rokoch sa úľavy nedávajú do VZN, ale o úľavách rozhoduje správca. Zákon o miestnych 

daniach hovorí, že o úľavách rozhodne v individuálnych prípadoch správca. Keď odvolanie 

bolo na Ministerstve financií SR, riešila to už aj prokuratúra. Obec zaslala aj VZN 

a vyjadrenie bolo, že obec má VZN zostavené správne. P. Ďurica platí poplatok z titulu 

práva užívania nehnuteľnosti. Opýtala sa p. Šveca, ako by mal chalupár v tomto prípade 

preukázať, že sa v obci nezdržiava viac ako 90 dní. Nesúhlasí so zaslaním VZN na 

prokuratúru. 

 

p. Trepáč 

- Upozornil aj na bleskozvod pri BD 280  

- Vrátil sa k udalosti zo soboty „Bitka pri Vavrišove“ – bola pre obec veľká akcia, vyjadril 

uznanie p. starostke za splnenie úloh. Činnosť DHZ z pozície predsedu DHZ považuje za  

nedostačujúcu. Mali vykonávať iba hliadkovú činnosť. V ten deň bolo sucho, pri humnách, 

kde parkovali autá bolo veľké množstvo suchej trávy, preto robili aj usmerňovanie dopravy 

a parkovania. V zákone o požiarnej ochrane sa hovorí, že ľudia vykonávajúci hliadkovú 

činnosť nesmú byť poverovaní inou činnosťou. Požaduje, aby v budúcnosti organizátori 

podobných veľkých akcií si zabezpečili celú logistiku aj s reguláciou dopravy.  
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p. Šuchtár  

- vyjadril podporu p. Trepáčovi 

 

 

Zasadnutie ukončené o 19:00 hod.  

Vo Vavrišove 14.08.2019 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


